

Goldgarn Denim with new women's line „Essentials“

Date: **2021-01-29 04:00**

Published by: **Goldgarn Denim**

Goldgarn Denim with new women's line „Essentials“

Made-to-measure comfort: in addition to the existing collection, Goldgarn Denim is bringing back classic denim for the first time with the new feminine „Essentials“ line. The fits, made predominantly of 100 percent cotton, individually conform to the bodies of their wearers.

A step into the future is often preceded by a look into the past; and so the Mannheim-based jeans brand has taken inspiration for its new line from the denim of the 90s. Here, simple outlines and classic blue tones were in vogue and the focus was on comfort as an essential part of everyday wear. The pieces in the ESSENTIALS collection pick up on these characteristics. To this end, denim qualities and fits have been adapted and given a contemporary twist.

MAKE IT YOURS!

The majority of the collection is made of 100 percent cotton, because it is only with these typical characteristics that the product conforms to the wearer's body over time and takes on an individual shape - make it yours!

The collection currently includes four different trouser cuts and shapes, available in tried-and-true shades ranging from denim blue to

black and beige:

WIDE LEG

The slim profile of the trousers with their wide legs flatters the figure and makes them comfortable to wear. A high waistband conceals common problem areas.

LOOSE FIT

This model has a slightly wider cut and sits loosely on the hips, which means this fit delivers a high level of comfort.

PAPER BAG

In this model, a high-cut waistband accentuates the waist, the legs look longer and the cut is loose and comfortable.

MOM FIT/ CARROT

The high waistband makes the legs look longer, which are cut even wider at the hips and upper thighs, but become narrower towards the bottom with the hemline already ending above the ankle.

The collection is complemented by a boxy denim jacket, a trench coat and an oversized denim coat. The Goldgarn ESSENTIALS are characterised by their stylish look and comfortable fit.

The sales price of the trouser models ranges between € 119,90 and € 139,90. Orders for the Goldgarn Denim Essentials collection will be taken as of 25 January 2021.

Appointments can be made at:

<https://goldgarndenim.de/kontakt/distribution>

Goldgarn Denim mit neuer Damenlinie “Essentials”

Tragekomfort auf Maß: Goldgarn Denim bringt neben der

bestehenden Kollektion mit der neuen femininen Linie „Essentials“ erstmals das klassische Denim zurück. Die Fits aus überwiegend 100 Prozent Baumwolle passen sich den Körpern ihrer Trägerinnen individuell an.

Dem Schritt in die Zukunft geht oft ein Blick in die Vergangenheit voraus; so hat sich die Mannheimer Jeansmarke bei ihrer neuen Linie vom Denim der 90er-Jahre inspirieren lassen.

Hier waren schlichte Silhouetten sowie klassische Blautöne im Trend und der Komfort stand im Fokus als essentieller Teil der täglichen Garderobe. Die Stücke der ESSENTIALS-Kollektion greifen diese Merkmale auf. Dafür wurden Denim-Qualitäten sowie Passformen adaptiert und zeitgemäß umgesetzt.

MAKE IT YOURS!

Der Großteil der Kollektion wird dabei aus 100 Prozent Baumwollqualitäten realisiert, denn erst mit diesen charakteristischen Eigenschaften passt sich das Produkt über das Tragen hinweg dem Körper der Trägerin an und formt sich individuell – make it yours!

Die Kollektion umfasst aktuell vier unterschiedliche Hosenschnitte und Silhouetten, die in bewährten Farbtönen von Denimblau über Schwarz bis hin zu Beige erhältlich sind:

WIDE LEG

Die schlanke Silhouette der Hose mit ihrem weiten Bein schmeichelt der Figur und sorgt für ein bequemes Tragegefühl. Ein hoher Bund kaschiert dabei klassische Problemzonen.

LOOSE FIT

Dieses Modell ist etwas weiter geschnitten und sitzt locker an der Hüfte, wodurch dieser Fit einen hohen Grad an Tragekomfort liefert.

PAPER-BAG

Ein hochgeschnittener Bund betont bei diesem Modell die Taille, die Beine wirken länger und die Hose ist locker und bequem geschnitten.

MOM FIT/ KAROTTE

Der High-Waist-Bund lässt die Beine länger wirken, die an der Hüfte

und den Oberschenkeln noch weiter geschnitten sind, nach unten hin aber schmal verlaufen und der Saum bereits über dem Knöchel endet

Die Kollektion wird ergänzt durch eine kastenförmig geschnittene Jeansjacke, einen Trenchcoat sowie einen oversized Denim-Mantel. Die Goldgarn ESSENTIALS zeichnen sich aus durch ihren stylischen Look bei gleichzeitigem bequemen Fit.

Die Preislagen der Hosenmodelle bewegen sich im VK zwischen 119,90 € - 139,90 €

Start der Order für die Goldgarn Denim Essentials Kollektion war der 25.01.2021.

Terminvereinbarung unter:

<https://goldgarndenim.de/kontakt/distribution>

Media

□ □ □ □

Goldgarn Denim
Masquare Mode GmbH
Albert-Bassermann-Str. 29
68782 Brühl
Germany (DE)
Phone 0049 (0)6202 5779781
E-Mail info@goldgarndenim.de

Further information about Goldgarn Denim: www.goldgarndenim.de